



Addendum of Article of Association of Sharjah
Islamic Bank (Public Joint Stock Company)

ملحق تعديل النظام الأساسي
لمصرف الشارقة الإسلامي (شركة مساهمة عامة)

Pursuant to the Bank's General Assembly meeting held on 26/02/2023, attended by shareholders representing 60.91% of the company's capital, and in the presence of representatives from the Securities and Commodities Authority, the Sharjah Economic Development Department, and Messrs. PricewaterhouseCoopers, the Bank's external auditors, and after the legal quorum for the General Assembly meeting was met and its deliberations were valid, and after the agenda was approved, the Bank's capital increase was unanimously approved by the shareholders through the distribution of bonus shares at a rate of 5% of the Company's capital.

It was resolved to amend article (6) of the article of Association to be amended to read as follows:

بموجب اجتماع الجمعية العمومية للمصرف المنعقدة بتاريخ 26/02/2023 وبحضور مساهمين يمثلون نسبة 60.91% من رأس مال الشركة وبحضور ممثلين عن هيئة الأوراق المالية والسلع ودائرة التنمية الاقتصادية بالشارقة والسعادة/ رئيس ووتر هاوس كوبيرز المدققين الخارجيين للمصرف، وبعد اكمال التصويت القانوني لانعقاد الجمعية العمومية وشرعية تداولها وبعد المصادقة على جدول الأعمال فقد تم بالإجماع الموافقة والمصادقة على زيادة رأس مال المصرف بتوزيع أسهم منحة بنسبة 5% من رأس مال الشركة.

فقد تقرر تعديل المادة رقم (6) من النظام الأساسي كما يلي:-

"The capital of the Bank has been set at 3,235,677,638.00 dirhams (three billion two hundred and thirty-five million six hundred and seventy-seven thousand six hundred and thirty-eight dirhams) distributed over 3,235,677,638 (three billion two hundred and thirty-five million six hundred and seventy-seven thousand six hundred and thirty-eight) shares (the value of each share is 1 dirham (one dirham only) fully subscribed and fully paid."

"حدد رأس مال المصرف بمبلغ 3,235,677,638.00 درهم (ثلاثة مليارات ومتنان وخمسة وثلاثون مليوناً وستمائة وسبعين ألفاً وستمائة وثمانية وثلاثون درهماً) موزعة على 3,235,677,638 سهم (ثلاثة مليارات ومتنان وسبعين مليوناً وستمائة وثمانية وثلاثون سهماً) قيمة السهم الواحد (1) درهم (درهماً واحداً لا غير) وثلاثون سهماً) قيمة السهم الواحد (1) درهم (درهماً واحداً لا غير) كاملة الأكتتاب ومدفوع قيمتها بالكامل."

Other clauses of the article of association remain unchanged.

تظل باقى بنود النظام الأساسي دون آلية تعديل.

152608





محضر التصديق

إنه بتاريخ اليوم الاثنين الموافق ٢٠٢٠ / ١٠ / ٦ م

حضر لدى أنا المؤتمن بدائرة التنمية الاقتصادية الشارقة - الرقم الوظيفي (379) المذكورين بهذا السند وبعد التحقق من الشخصية والصفة والأهلية قمت بالتصديق عليه.
رقم الرخصة : 12088

رقم السند : 152608



للتتحقق من صحة السند يرجى زيارة

